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Vedtak 
Programstyret ser at det er et stort behov for å få avklart spørsmålet om høstens studentutveksling ved 
legeutdanningen så fort som mulig, og vil oppfordre fakultetet til å bidra til dette. Videre mener 
Programstyret det beste ville være å avlyse høstens studentutveksling slik situasjonen er nå. 


